
Van:                                   " " 
Datum:                              Mon, 11 Oct 2021 13:17:46 +0200 
Aan:                                   " " < @acm.nl>; " " 
< @acm.nl> 
Onderwerp:                     RE: Conceptagenda: vervolgbespreking herziening VBER/VGL 
 

Hi , inderdaad wij met zijn drieën. Ik zie dat  nu in vergadering is. We hebben nog niet voorbesproken.  
  
Lijkt me goed om inderdaad vooral goed te luisteren naar wat ze te vertellen hebben (en verduidelijking te krijgen over 
het misterieuze non-paper idee). We kunnen zelf denk ik kort Samsung even onder de aandacht brengen  (als een side 
note). Volgens mij hebben wij in het KN verder besproken dat de MAP-tekst in de VGL niet zo helder is en onhandig kan 
uitpakken, hetgeen we mogelijk nog onder de aandacht van de Commissie willen brengen. Verder goed om te zeggen 
dat ook wij (dwz ) de franchiseclub hebben gesproken maar volgens mij geen aanleiding zagen om daar direct iets 
mee te doen. 

 Spreek jullie zo.  
 

  

Van:  < @acm.nl>  
Verzonden: maandag 11 oktober 2021 11:29 
Aan:  < @acm.nl>;  < @acm.nl> 
Onderwerp: FW: Conceptagenda: vervolgbespreking herziening VBER/VGL  
  
Ha  en ,  
  
Bellen wij met zn drieën straks met EZK? Is het idee dat we vooral aanhoren, of hebben jullie al voorbesproken 
toevallig?  
  
Gr   
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